
Styrelsemöte Västra Park Föräldraförening 13/11 2017  
 

Plats: Västra skolan, lokal tårtbiten 

 

1. Till sekreterare valdes Therese Lundén och till justerare valdes Sara Emanuelsson och 

Hanna Carlsson 

2. Mötesdeltagare: Lise-Lott Karlsson, Fredrik Borg, Lasitha Bynke, Sara Emanuelsson, 

Madeleine Larsson Freiholtz, Maria Edeborn, Pia Ohlin, Marielle Stensson, Hanna 

Carlsson, Birgitta Ahlberg, Karin Olsson, Jenny Haglund, Therese Lundén och Teresa 

Kalisky. 

3. Föregående mötesprotokoll gicks igenom. Diskussionen angående en mattelektion 

för föräldrar togs då upp igen. Detta ska föräldraföreningen ta upp igen i januari. Ett 

förslag är att Henric Wallentinsson har en lektion där han går igenom hur vi föräldrar 

kan lära/hjälpa barnen på bästa sätt med matten. Eventuellt namn på nya 

föreningen: Torsgårsskolan och Parkskolans föräldraförening. 

4. Till adjungerade ledamöter bland skolans personal valdes Pia Ohlin som 

representerar Parkskolan och Karin Olsson som representerar Västra skolan. 

Suppleanter för dessa väljs på skolans veckomöte, samma vecka som 

föräldraföreningens möte äger rum. Birgitta Ahlberg är skolledare och Lilian Darius är 

suppleant för henne. 

5. Kassarapporten visar att vi fått in 4800 kr i medlemsavgifter. Föreningen har 9712,05 

kr i tillgångar. Eventuellt har inte alla föräldrar fått inbetalningskort, därför ska vi 

skicka ett extra mail med påminnelse om medlemsavgiften. 

6.  Information från skola och fritids.  

Karin Olsson informerade om Västra skolan: 

a. Linet jobbar med långa och korta ord, önskesånger och har Alfonstema. 

b. Vallmon har tema känslor, jobbar med ord och meningar, de har också 

slutfört skogentemat. 

c. 1:orna har varit ute och besökt arbetsplatser. På fredagar är de i närskogen 

och har NO. De har matte både ute och inne. 

d. 2:orna jobbar med kroppen. De har också önskat vilka roller de vill ha på 

Luciaspelet. I matte jobbar de med multiplikation.  

e. På fritids har de gjort handdockor på Vallmon och på Linet jobbar de med att 

vara en bra kompis och spelar spel. 

Pia informerade om Parkskolan: 

f. Skolan jobbar med gemensamma saker i projektet CRE8 tillsammans med 

Hook Norton Primary School i England. De skriver brev och skypar med 

barnen i England. Projektet handlar om entreprenörskap, just nu fokus på att 

spara på våra naturresurser genom att återanvända material, minska 

användandet av plastpåsar med mera. I slutet av Januari kommer ca 13 barn 



från England och hälsar på och i Mars åker några femmor dit och hälsar på. De 

fortsätter att spela schack i skolan som är ett bra sätt att jobba med 

koncentrationen.  

g. 3:orna tränar på  julspelet. 

h. 4:orna jobbar med CRE8 genom att sy tygpåsar av gamla tyger och gör 

ljuslyktor. 

i. 5:orna är med i uttagningen till vi i femman. Har börjat öva på Lucia. 

j. 6:orna arbetar med Europa. De har besökt Lagmansgymnasiet. 

k. I idrotten arbetar de med takt, rytm och dans. 

l. På fritids har de haft bl.a. utflykter och bakning på höstlovet. De har 

återvinningstema. Påminner att det är dropp in den 29-30 nov då det bjuds på 

glögg. 

7. Rektor Birgitta Ahlberg informerade: 

Avslutningen i år blir på enheten, inget fackeltåg. Det informerades också om 

trivselenkäten på skolan som i stort visade ett positivt resultat men de arbetar 

också på det som är svårt. Ett sådant exempel är barns språk och attityder. 

Många barn har ett fult språk i skolan vilket man jobbar på att förändra. 

Diskussion uppstod om föräldraföreningen kan göra något i detta ämne.  

Birgitta berättade om det låga deltagandet på föräldramötena. Det har 

minskat över lag och 4:ornas möte blev inställt på grund av får få anmälda 

föräldrar. 

Det var även få som svarade på föräldraenkäten, ca 30% svarade vilket är 

synd eftersom det är viktigt för skolan att få in föräldrarnas synpunkter.  

Birgitta informerade att hon varit på Torsgårdsskolan och tittat. Det jobbas för 

fullt och slutbesiktning beräknas till sista oktober nästa år.  

8. Dialogforum. Här diskuterades lokalerna bl.a. Torsgårdsskolan. Man pratade om att 

det är kö till förskolan i Vara. Västra skolan ska byggas om till förskola när skolan 

flyttats till Torsgårdsskolan. Modulerna kommer vara kvar under ombyggnaden. På 

Lagmansgymnasiet har det byggts en ny parkering och AMB-huset är på gång att 

byggas på den gamla parkeringens plats.  

9. Den kommande fixardagen diskuterades. Eleverna har önskat vad de vill att 

föräldraföreningen ska göra på skolgården: 

- Laga bänkar som står mot Skolgatan 

- Fylla linjer i kingplanerna 

- Kompissoffa 

- Z-plan 

- Bordtennisbord ute 

Idrottsläraren Carola Brolin har många tips på leklinjer som man kan göra, 

föräldraföreningen kontaktar henne. Förslag kom upp att fixardagen ska vara i 

september istället för på våren som det varit tidigare. Planen är att ha fixardag i 

maj 2018, lördagen 5 maj är det preliminära datumet, beslut får tas senare om 

att eventuellt flytta dagen till september nästa gång. 



10. Detaljplanen för Kyrkan 1 gicks igenom. Där har föräldraföreningen skickat in en 

synpunkt på den planerade cykelvägen. Förslaget avslogs eftersom man har en annan 

variant av cykelväg runt kyrkan planerad. Vi kommer inte lämna någon mer synpunkt 

men önskar en anslutning från parkeringen till den nya cykelvägen. 

11. Under övriga frågor togs Dexter upp, skolans nya yta för elevdokumentation. Den 

gäller i hela kommunen från förskoleklass till nian. Här kommer närvaro/frånvaro 

registreras samt betyg och omdömen kommer dokumenteras. Birgitta Ahlberg 

tipsade också om en föreläsare som heter Jim Turesson som pratar om ”Hur skapar vi 

positiv stämning” som ska vara bra. 

Nästa möte blir på Parkskolan, medieteket, tisdagen den 6 februari.  

 

 

_____________________________   

Sekreterare Therese Lundén 

 

 

 

_______________________________  _______________________________ 

Justerare Hanna Carlsson   Justerare Sara Emanuelsson 

     

 

 


